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Besluitenlijst van de openbare vergadering van de raad van de gemeente Laarbeek, gehouden 
op donderdag 30 oktober 2014 in het gemeentehuis aan de Koppelstraat te Beek en Donk. 
 
F.H.G.M. Ronnes , voorzitter 
F.M.J. Biemans , lid 
T.J.M. Biemans , lid 
H.M.M. van Bree , lid 
A.M. Brouwers  , lid 
J.J.M. Brouwers , lid 
W.G.M. van Dijk , lid 
A.A.H.G. de Groot , lid 
J.P.H. Gruijters , lid 
H.J.M. van Haperen , lid 
M.J.T. van der Heijden , lid 
V.T.J.A. van Schaijk , lid 
M.C. Slaets-Sonneveldt , lid 
B.M. Straatman , lid 
J.H. Strijbosch , lid 
B.H.M. Swinkels , lid 
P.A.J.R. Verschuuren , lid 
J.C.M. Verschuren , lid 
A.G. M. van de Wijdeven , lid 
M.A.H. v.d. Zanden-Swinkels , lid 
M.L.M van Heijnsbergen , griffier  
 
J.H.C.M. Briels , wethouder 
G.T. Buter , wethouder 
A.J.L. Meulensteen , wethouder 
F.P.A.C. van Zeeland , wethouder 
C.A. Liebrecht , secretaris 
 
 
1. Opening en mededelingen en aanwijzing stemmingsvolgorde. 
De voorzitter opent de vergadering. 
De heer Van Haperen wordt aangewezen om in voorkomende gevallen als eerste zijn stem uit te 
brengen. 
 
2. Vaststelling agenda. 
Op voorstel van de voorzitter wordt agendapunt 6a aan de agenda toegevoegd getiteld: Bespre-
king conceptzienswijze van het college over het voorkeursalternatief NOC.  
Hij stelt verder voor om de inhoudelijke behandeling van de grondnota te integreren in de 
algemene beschouwingen. De besluitvorming over de grondnota zal afzonderlijk geschie-
den. 
De agenda wordt vervolgens dienovereenkomstig vastgesteld. 
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3. Voorstel tot onderzoek van een geloofsbrief, toelating en beëdiging van een nieuw 
benoemd lid van de gemeenteraad. 

De voorzitter spreekt kort de heer Leenders toe ter gelegenheid van zijn afscheid als raadslid. 
Aan de heer Leenders worden bloemen en een Laarbeekschaal overhandigd.  
Vervolgens richt de heer Leenders zich kort tot de raad om zijn ontslag toe te lichten en een 
dankwoord uit te spreken.  
 
Conform artikel 6 van het Reglement van orde dienen de geloofsbrieven van de heer M.J.T. van 
der Heijden te worden onderzocht. Op voorstel van de voorzitter wordt door de raad een onder-
zoekscommissie ingesteld bestaande uit de raadsleden mevrouw Slaets, de heer Van de Wijde-
ven en de heer Strijbosch. 
De voorzitter schorst vervolgens de vergadering. 
 
De voorzitter heropent de vergadering. 
Mevrouw Slaets brengt als voorzitter van de onderzoekscommissie verslag uit aan de raad. De 
onderzoekscommissie adviseert de raad om de heer M.J.T. van der Heijden toe te laten als lid 
van de raad van Laarbeek.  
 
Vervolgens legt de heer Van der Heijden in handen van de voorzitter de verklaring en belofte af. 
Het nieuwe raadslid ontvangt een schrijfmap en bloemen en neemt zijn plaats in, in de raad.  
 
4. Spreekrecht. 
Van het spreekrecht wordt geen gebruik gemaakt. 
 
5.  Voorstel tot vaststelling van de Grondnota 2014. 
De raad besluit zonder hoofdelijke stemming conform het voorstel van burgemeester en wet-
houders. 
 
6.  Voorstel tot vaststelling van de Programmabegroting 2015 (inclusief bespreking 
collegeprogramma 2014-2018). 
In eerste termijn spreken achtereenvolgens mevrouw Van der Zanden (PNL), mevrouw Van 
Schaijk (De Werkgroep), mevrouw Slaets (ABL), de heer F. Biemans (Fractie F. Biemans), de 
heer Van der Heijden (CDA) en de heer Strijbosch (PvdA). 
Alle fracties spreken hun waardering uit voor het geleverde werk door de ambtelijke organisatie. 
 
Tijdens de beschouwingen worden de volgende moties ingediend: 
 
Motie 1 
Door de fractie PNL wordt een motie ingediend waarin het college wordt opgedragen: 
- Om een asbestinventarisatie op te stellen voor alle gebouwen in gemeentelijk bezit zodat in-

zichtelijk wordt in – of op – welke gebouwen asbest aanwezig is; 
- Om na de asbestinventarisatie een plan van aanpak op te stellen, met tijdspad, teneinde alle 

asbest te verwijderen in of op gebouwen in eigendom van de gemeente Laarbeek. 
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Motie 2 
De fractie ABL dient een tweetal moties in. Eén waarin het college wordt verzocht met een 
voorstel te komen voor het opzetten van een beloningssysteem voor buurten die bepaalde 
beheerstaken in de openbare ruimte aantoonbaar voor hun rekening nemen, waardoor gel-
den die daardoor bespaard worden ten goede kunnen komen van die buurten. 
 
Motie 3 
In de tweede motie van de fractie ABL wordt het college verzocht de namen van de erebur-
gers van Laarbeek en de houders van een vrijwilligerspenning, op een passende wijze, 
zichtbaar in het gemeentehuis onder de aandacht te brengen van het bezoekende publiek, 
alsmede om deze namen ook op de site van de gemeente Laarbeek zichtbaar te maken. 
 
Motie 4 
De fractie van het CDA dient een motie in waarin het college wordt opgedragen om voort-
varend aan de slag te gaan met het inventariseren van de diverse mogelijkheden van aan-
bieding van snel internet in het buitengebied en daarna met een voorstel te komen over 
hoe deze te realiseren in Laarbeek, eventueel in samenwerking met ons omliggende ge-
meenten. 
 
Motie 5 
De fractie van de PvdA dient ten slotte een motie in waarin de raad wordt voorgesteld om 
het openings‐ en sluitingsgebed bij de raadsvergaderingen af te schaffen. 
 
De voorzitter schorst de vergadering voor een korte pauze. 
De voorzitter heropent de vergadering waarna de collegeleden achtereenvolgens ingaan op 
de beschouwingen en de gestelde vragen. 
 
Als eerste reageert burgemeester Ronnes op de beschouwingen. Hij bevestigt het belang 
van een goede samenwerking zowel lokaal als regionaal. Op het gebied van veiligheid kent 
Laarbeek geen grote problemen. Het Integraal veiligheidsplan zal in 2015 ter vaststelling wor-
den voorgelegd. Alle drie de brandweerkazernes blijven gehandhaafd wat betekent dat de pijn 
van de bezuinigingen bij de Veiligheidsregio in andere gemeenten gevoeld zal worden. Ook dit is 
een vorm van samenwerking. In de nieuwe organisatie van de politie blijft de wijkagent op lo-
kaal niveau een cruciale rol vervullen. Ten aanzien van motie % (PvdA) over het afschaffen van 
het gebed is hij van mening dat de traditie van een moment van bezinning gekoesterd moet 
worden. Over de vorm van dat moment van bezinning, zowel aan het begin als aan het eind van 
de vergadering, kan de raad zich uitspreken bij de aanpassing van het reglement van orde. 
Ten aanzien van motie 3 (ABL) wijst hij op de aankomende herziening van het decoratiebeleid, 
waarin hij zou dit onderwerp graag zou willen betrekken. Hij benadrukt dat het gaat om de ach-
terliggende gedachte, namelijk het belang van vrijwilligerswerk onder de aandacht te brengen. 
 
Wethouder Briels gaat vervolgens in op de beschouwingen. Hij wijst op het belang van 
duurzaamheid in het collegeprogramma. Cittaslow is een goede kapstok om het belang van 
duurzaamheid onder de aandacht te brengen. Het leidt volgens hem niet tot veel meer regels en 
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slechts geringe kosten. Het kan echter ook veel opleveren. Hij pleit ervoor om het college de 
ruimte te geven om met voorstellen en ideeën te komen om inhoud te geven aan het begrip 
duurzaamheid. 
Ten aanzien van de gemaakte opmerkingen over het belang van maatschappelijke betrokken-
heid merkt hij op dat Laarbeek toch wel bijzonder is ten opzichte van andere gemeenten als het 
gaat om het benaderen van cliënten en bewoners vanuit een oogpunt van gezondheid en gedrag  
Hij zegt toe de commissie te zullen blijven informeren over de ontwikkelingen binnen de drie de-
centralisaties. Hij stelt dat het college één heel belangrijke ambitie heeft en dat is om van de 
transities een succes te maken. Het is een bewuste keuze van het college om geen dichtgetim-
merd plan te maken. De inbreng van inwoners is immers belangrijk voor het creëren van draag-
vlak. Het college heeft er bewust voor gekozen om de subsidies voor de vrijwilligersinstellingen 
te indexeren omdat daar een belangrijk signaal vanuit gaat.  
Natuurlijk is een goede communicatie van groot belang in het traject van de decentralisaties. In 
de jeugdzorg moet dat echter langs andere wegen omdat de gegevens niet bekend zijn. Er 
wordt daarom een speciale publiciteitscampagne opgestart.  
Over de mogelijke tekorten in de zorg wijst hij op het feit dat 2015 een belangrijk jaar wordt. 
De huidige cijfers zijn namelijk niet helder. Er dient daarom goed gemonitord te worden. Het op 
voorhand reserveren van middelen kan een verkeerd signaal afgeven naar de overheid, namelijk 
dat de gemeente kennelijk genoeg geld heeft om reserves op te bouwen. De zorgregeling is een 
open einde regeling. Dat betekent dat zorg gewaarborgd blijft. Ingeval er tekorten ontstaan, zal 
de raad om extra middelen worden gevraagd.  
 
Vervolgens geeft de voorzitter het woord aan wethouder Van Zeeland. Hij merkt op dat het col-
lege continue aandacht heeft voor het stimuleren van de verkoop van bouwkavels. Dit blijft ech-
ter maatwerk. Ter bevordering van de mobiliteit is het college voornemens om het fietspad 
langs de Lieshoutseweg te voltooien. In de gesprekken met de provincie over de overname van 
deze weg is dat de insteek. In een regionale werkgroep wordt op dit moment druk overleg ge-
voerd over het waarborgen van goede openbare vervoersvoorzieningen in de kernen.  
Ten aanzien van de motie van de fractie ABL over de invoering van een beloningssysteem voor 
buurten merkt hij op dat het college op korte termijn in overleg gaat met een buurgemeente die 
hierin al de nodige stappen heeft gezet. Het college wil de strekking van de motie overnemen en 
zal na het geplande overleg met deze buurgemeente met een voorstel komen.  
Over de problematiek van hondenpoep vindt op korte termijn overleg plaats met de dorpsraden. 
Er wordt al uitvoering gegeven aan het plaatsen van afvalbakken in de wijk Beekse Akkers. 
Ten aanzien van de motie van de fractie CDA over een snelle internetverbinding in het buitenge-
bied zal het college binnen niet al te lange tijd met een notitie komen waarin de mogelijkheden 
en onmogelijkheden aan commissie en raad zullen worden voorgelegd. Hiervoor zijn pas sinds 
kort middelen beschikbaar gesteld door de provincie.  
Wat betreft de woningbouwplannen is het bouwen van 35 % sociale huur- en koopwoningen nog 
steeds het uitgangspunt maar uiteindelijk is de vraag bepalend.  
 
Vervolgens krijgt wethouder Buter het woord. Zij proeft een grote betrokkenheid in de raad 
bij de invoering van de participatiewet. Zij bevestigt het belang van voldoende werkgelegenheid. 
In de regio is men druk bezig om te kijken of werk teruggehaald kan worden.  
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Met betrekking de voorgenomen invoering van tegenprestaties van uitkeringsgerechtigden zul-
len er in regionaal verband afspraken worden gemaakt over hoe we dat gaan invullen. Daarbij is 
het uitgangspunt dat het wel om zinvolle tegenprestaties moet gaan. In het voorjaar van 2015 
zal dit verder worden uitgewerkt.  Zij wijst erop dat de rijksbijdrage voor de participatiewet naar 
beneden wordt bijgesteld. Zodra duidelijk wordt wat de consequenties hiervan zijn zal zij hierop 
terugkomen.  
De invulling van het armoedebeleid zal binnenkort aan de commissie worden voorgelegd.   
De resultaten van het onderzoek naar de gemeenschapshuizen en binnensportaccommodaties 
zullen begin 2015 bekend zijn.  
Zij merkt op dat er veel werk op de gemeente afkomt. Ondanks het feit dat er erg hard gewerkt 
wordt in de ambtelijke organisatie zijn er echter wel grenzen aan de inzetbaarheid van de amb-
telijke organisatie. 
Zij ontraadt de motie van PNL over de inventarisatie van gemeentelijke gebouwen op de aanwe-
zigheid van asbest. Dit is niet alleen kostbaar maar ook niet direct noodzakelijk. Bij sloopwerk-
zaamheden vindt standaard een inventarisatie plaats. Daar waar er aanleiding toe bestaat wordt 
ingegrepen. 
 
Tot slot krijgt wethouder Meulensteen het woord. Hij beantwoordt een aantal aanvullende 
vragen van de fractie PNL.  
Hij wijst erop dat ter stimulering van de verkoop van bouwkavels, vanaf vandaag alle beschikba-
re kavels op de site van de gemeente bekeken kunnen worden. Hij is nog steeds geen voorstan-
der van een tijdelijke verlaging van de grondprijzen omdat dit juist een vertragend effect zal 
hebben op de grondverkopen. Er zijn signalen dat er sprake is van een toenemende vraag. 
Voor wat betreft de fondsvorming binnen de grondexploitatie wijst hij erop dat de fondsvorming 
die nu wordt afgeschaft niet elk jaar opnieuw ter discussie kan worden gesteld. De enige fonds-
vorming die we nu nog kennen is het fonds bovenwijkse voorzieningen. Het college streeft er-
naar om het aantal bouwclaims terug te brengen omdat dit de eigen plannen van de gemeente 
frustreert. Hij zegt een overzicht van de bestaande bouwclaims aan de commissie Algemene Za-
ken te overleggen. Ook is hij voornemens om de nota risicomanagement elk jaar in de commis-
sie Algemene Zaken aan de orde te stellen. 
Hij zal binnenkort een tussenrapportage overleggen met betrekking tot de teruggang in de  
bouwleges. 
Naar aanleiding van de opmerkingen over de overeenkomst met de Woningstichting merkt hij 
op dat strategische zaken altijd in een besloten vergadering  worden besproken. Zodra daar 
aanleiding toe is komt hij daar op terug.  
 
Vervolgens schorst de voorzitter de vergadering. 
De voorzitter heropent de vergadering en de raadsleden gelegenheid voor een eventuele 
tweede instantie. 
 
De voorzitter wijst erop dat het de bedoeling is om in 2e termijn met elkaar een discussie te 
voeren over de antwoorden die benodigd zijn voor de beoordeling van het voorstel tot vaststel-
ling van de begroting. Vragen die een technische achtergrond hebben en dieper ingaan op de 
inhoud van het beleid verwijst hij door naar de verschillende commissies.  
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Op een vraag van de heer Van de Wijdeven geeft wethouder Buter aan dat er bij de invoering 
van de nieuwe participatiewetgeving in de voorlichtende sfeer ook nadrukkelijk aandacht zal zijn 
voor de positie van de werkgevers. Zij vervullen hierin immers een belangrijke rol.  
 
De heer T. Biemans gaat namens zijn fractie in op de verschillende moties die door de andere 
partijen zijn ingediend. 
Ten aanzien van motie 2 van ABL merkt hij op dit een goede zaak te vinden. Hij spreekt echter 
liever over faciliteren dan belonen. Hij ziet een voorstel van het college graag tegemoet.  
De heer Gruijters is er geen voorstander van om de gerealiseerde bezuiniging in de vorm van 
een beloning volledig aan een buurt ten goede te laten komen. Er wordt dan immers nog niets 
bezuinigd. Het idee van een beloningssysteem ter stimulering van burgerparticipatie spreekt 
hem in zijn algemeenheid wel aan. 
Mevrouw Slaets constateert dat de portefeuillehouder de motie overneemt en met een voorstel 
komt, wat voor haar aanleiding is om de motie in te trekken. 
Motie 3 van ABL wordt eveneens door de heer T. Biemans gesteund. Wel is hij van mening dat 
er gelet op het recht op privacy geen sprake kan zijn van een gedwongen vermelding. Hij wacht 
een voorstel van het college af. 
Mevrouw Slaets constateert dat de portefeuillehouder de motie wil betrekken bij de herziening 
van het decoratiebeleid, wat voor haar aanleiding is om de motie in te trekken. 
Ten aanzien van motie 4 van het CDA wijst de heer T. Biemans erop dat zijn fractie in 2013 een 
zelfde motie heeft ingediend waar het college dus kennelijk niets mee gedaan heeft. Hij steunt 
de motie en vraagt om een voortvarende aanpak. 
De heer Swinkels steunt de motie eveneens en pleit voor samenwerking met omliggende ge-
meenten. 
De heer Van der Heijden geeft desgevraagd aan dat hij de motie zal intrekken als de portefeuil-
lehouder de motie overneemt.  
Mevrouw Van der Zanden geeft aan dat r binnen haar fractie verschillend wordt gedacht over 
motie 5 van de PvdA. Zij is van mening dat er wel een moment van bezinning dient te zijn bij 
aanvang en sluiting van de vergadering. Zij stelt voor dit in de commissie verder te bespreken 
en kan nu niet instemmen met de motie. 
De heer Swinkels is het eens met de strekking van de motie. Het gebed kan worden afgeschaft 
maar hij is wel voorstander van een bepaalde overweging. 
Ook de heer F. Biemans is voor een moment van bezinning en wacht een voorstel wat dat be-
treft  af. 
Mevrouw Slaets acht het zinvol om dit onderwerp in de commissie Algemene Zaken te bespre-
ken. 
De heer Strijbosch is het daar mee eens en trekt de motie in.  
De voorzitter wijst erop dat er een kleine commissie vanuit de raad bezig is met het herzien van 
het reglement van orde. Hij stelt voor om dit onderwerp hierbij te betrekken.  
Mevrouw Van der Zanden handhaaft motie 1 van haar partij. Het intrekken van de motie van-
wege de kosten gaat haar te ver. Daar is het onderwerp te belangrijk voor.  
Volgens de heer Swinkels wegen de kosten niet op tegen de baten. Hij stemt dan ook niet in 
met de motie.  
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De heren F. Biemans, Strijbosch en R. Verschuren wijzen op de wettelijke regels die ter zake 
gelden en stemmen niet in met de motie.  
Wethouder Buter geeft aan dat ingeval van sloop er al een inventarisatie plaatsvindt. Een com-
plete inventarisatie gaat haar te ver. Daar waar nodig wordt ingegrepen. De gemeente handelt 
conform de geldende wettelijke regels.   
Mevrouw Van der Zanden handhaaft toch de motie. Ten aanzien van de grondnota pleit zij nog-
maals voor een tijdelijke kortingsactie op de grondprijzen.  
Wethouder Meulensteen ziet geen aanleiding voor aanpassing van het beleid ten aanzien van de 
grondprijzen. Een verlaging leidt volgens hem tot stagnatie. 
De heer Straatman wijst erop dat de gemeente ook zelf haar duurzaamheidsdoelstellingen kan 
formuleren. Daar is geen Cittaslow voor nodig.   
Wethouder Briels is van mening dat het concept Cittaslow toch meer inhoudt dat wat geschetst 
wordt. Het is een beweging van onderaf met meer oog voor een andere benadering. Hij ziet 
eerder mogelijkheden dan beperkingen. 
De heer T. Brouwers geeft aan erg geschrokken te zijn van de raadsinformatiebrief over de in-
koop van de jeugdzorg. Hij vraagt aandacht voor een goede controle van de hulpverleners om  
problemen in de begroting te voorkomen.  
Wethouder Briels waarschuwt voor een te negatieve beeldvorming. De gemeente is inderdaad 
afhankelijk van de aanbieders. De informatie over de doelgroep wordt niet verstrekt, die kan al-
leen van de aanbieders komen. Zo zit het systeem nu eenmaal in elkaar.  
Hij verwacht niet dat er misbruik wordt gemaakt van de nieuwe regelingen. Aanbieders die re-
keningen indienen zullen daarbij namelijk wel gegevens moeten overleggen. Hij bevestigt nog-
maals dat hij de commissie actief zal blijven informeren. 
De heer F. Biemans wil weten of de doelen in het beheerplan groen gehaald worden. 
Wethouder Van Zeeland stelt dat de doelen worden gerealiseerd. Verder is het college in overleg 
met burgers om hen meer bij de uitvoering te betrekken en zelfwerkzaamheid te bevorderen.   
De heer Van der Heijden wil weten waar de gemeente eventuele tekorten in de jeugdzorg van 
worden betaald nu er geen reserves worden aangelegd.  
Wethouder Briels geeft aan dat hij in dat geval met een voorstel naar de raad zal komen.  
Mevrouw Slaets zou graag zien dat op locaties waar veel jongeren bij elkaar komen er altijd een 
beroep op hulp en bijstand kan worden gedaan als dat nodig is.  
Wethouder Briels geeft aan dat de crisisdienst van het maatschappelijk werk in de regio 24 uur 
per dag bereikbaar is voor noodgevallen. Lokaal is het echter niet mogelijk om iemand perma-
nent hiervoor beschikbaar te hebben. In het WMO beleidsplan dat binnenkort aan commissie en 
raad zal worden voorgelegd, is een project opgenomen dat ingaat op deze vraag om ondersteu-
ning. 
 
De voorzitter brengt vervolgens de afzonderlijke besluiten in stemming.  
Als eerste wordt motie 1 van de fractie PNL in stemming gebracht. 
Voor de motie stemt de fractie PNL. 
Tegen de motie stemmen de fracties De Werkgroep, ABL, CDA, PvdA en de Fractie Frans Bie-
mans. De motie wordt met 8 stemmen voor en 11 stemmen tegen verworpen.   
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Vervolgens brengt de voorzitter de afzonderlijk beslispunten van het raadsvoorstel tot vaststel-
ling van de grondnota in stemming. 
Voorstel college: 
1. De Grondnota 2014 alsmede de exploitatieopzetten van de complexen Laarsche Velden West, 
De Beekse Akkers, D’n Hoge Suute, Nieuwenhof 2014, Bemmer IV en het Landbouwontwik-
kelingsgebied worden vastegesteld. 
Alle fracties stemmen voor het voorstel van burgemeester en wethouders waardoor het voorstel 
is aangenomen.  
Voorstel college: 
2. Voor 2015 blijft: 
a. de grondprijs voor de verschillende woningbouwcategorieën gehandhaafd op: 
- € 260,00 per m² voor de vrije sector; 
- € 195,00 per m² voor de sociale huursector; 
- € 221,00 per m² voor het sociale koopsegment. 
b. de grondprijs voor het bedrijventerrein Bemmer IV gehandhaafd op: 
- € 158,- voor de zone langs de N279 (zeer goede ligging); 
- € 139,- voor de zone langs de Vonderweg (goede ligging); 
- € 124,- voor de buik van het plan (normale ligging). 
Alle fracties stemmen voor het voorstel van burgemeester en wethouders waardoor het voorstel 
is aangenomen.  
Voorstel college: 
3. Voor een sluitende exploitatie wordt de fondsvorming voor de onderdelen landschapsontwik-
keling, volkshuisvesting, monumenten, kunst- en cultuur en herstructurering bedrijven- 
terreinen uit de exploitatieopzetten geschrapt. 
Alle fracties stemmen voor het voorstel van burgemeester en wethouders waardoor het voorstel 
is aangenomen.  
Voorstel college: 
4. De voorzieningen van respectievelijk € 593.000,- voor het plan Nieuwenhof 2014 en 
€ 230.000,- voor het plan Beekseweg zuid worden in mindering gebracht op de boekwaarde. 
Alle fracties stemmen voor het voorstel van burgemeester en wethouders waardoor het voorstel 
is aangenomen.  
Voorstel college: 
5. De norm voor de minimale noodzakelijke weerstandscapaciteit wordt vooralsnog 
gehandhaafd op 25% van de boekwaarde van die complexen waar (financiële) risico’s worden 
gelopen. 
Alle fracties stemmen voor het voorstel van burgemeester en wethouders waardoor het voorstel 
is aangenomen.  
 
Vervolgens brengt de voorzitter het voorstel tot vaststelling van de programmabegroting 2015 
in stemming.  
Alle fracties stemmen voor het voorstel van burgemeester en wethouders waardoor het voorstel 
is aangenomen.  
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6a. Bespreking conceptzienswijze van het college over het voorkeursalternatief 
NOC. 
Wethouder Van zeeland geeft aan de hand van enkele beelden van de internetsite ‘deruit-
brabant.nl’ een korte toelichting op de zienswijze van het college.  
De raad kan zich in meerderheid vinden in de zienswijze van het college. Men pleit ervoor om 
daar waar mogelijk, samen te werken met andere getroffen gemeenten. In zijn algemeenheid 
wordt betreurd dat de second opinion ontbreekt. 
De fractie van PNL kan zich niet vinden in de laatste alinea van de zienswijze omdat deze af-
breuk doet aan de eigenlijke zienswijze die gebaseerd is op de uitgangspunten van het bereik-
baarheidsakkoord.  
De fractie CDA wijst erop dat de weg ook voordelen kent voor Laarbeek en pleit voor inzet op 
het binnenhalen van goede voorzieningen ter voorkoming van overlast.  
Wethouder Van zeeland bevestigt dat het Bereikbaarheidsakkoord leidend is geweest voor de 
opstelling van de zienswijze. Hij betreurt het eveneens dat de second opinion ontbreekt maar 
stelt dat hij voldoende argumenten heeft om het standpunt van Laarbeek over te brengen aan 
de stuurgroep. 
 
7. Sluiting. 
 
De voorzitter beëindigt de vergadering met het sluitingswoord. 
 
Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van 11 december 2014. 
 
De griffier,   De voorzitter, 
 
 
 
 
 
M.L.M. van Heijnsbergen   F.H.G.M. Ronnes 
 
 


